
Ne smem biti pesimist
Novi predsednik, nova metla? Na vprašanje, ali
namerava, kajpometati, glede na to, da je bilpravkar
izvoljen za novega predsednika občinske konference
ZSMS, je Jože Kolarič previdno odgovoril: »En sam
človek ne more veliko storiti, če nima za seboj organi-
zacije oziroma Ijudi, ki so prav tako kot on pripravljerii
sodelovati. Seveda pa nosi zategadelj večjo odgovor-
nost za izpolnjevanje že začrtanih programov občin-
ske mladinske organizacije.«

Preden smo ga našli, je pre-
teklo precej časa, kajti novi
predsednik je vzel delo zelo
resno in je imel dela čez glavo.

»Maj je sicer najlepši me-
sec, a je hkrati za nas tudi naj-
bolj vroč, ko je toliko aktivno-
sti osredotočenih prav vanj.«

Naštel je, kako se je odvijal
kultumi teden, pa športni te-
den, proslava dneva mladosti
in druge dejavnosti.

- Ali so mladi pokazali do-
volj zanimanja za vse to, ali pa
je spričo kriznih časovčutiti
tudi apatičnost med njimi?

»Mlad človek ne sme biti
apatičen, čeprav se najdejo
tudi takšni. Naše prireditve so
uspele, ker so bili mladi do-
volj zainteresirani. Naš glavni
cilj je, da spravimo pod streho
naš center interesnih dejav-
nosti, kjer se bodo vse dejav-
nosti prepletale in se bodo
tam srečevali tako ustvarjalci
kot potrošniki.«

- Kam boste usmerili po-
zornost, da bi čim več mladih
pridobili za delo, za sodelova-
nje, da bi ti videli tudi smisel
organiziranosti ?

»Čim več pozomosti mora-
mo posvečati osnovnim orga-
nizacijam, da bodo povedale,
kaj jih žuli, o tem razpravljale

in tudi videle možnost rešitve.
Od volilno-programske kon-
ference sem je naše delo
usmerjeno k njim. V organiza-
cijah združenega dela naj bi
se ne ukvarjali le z interesni-
mi dejavnostmi, marveč naj
bi se vključevali še k prizade-
vanjem za boljše gospodarje-
nje, za stabilizacijo, za na-
predek.«

- Kaj pa mladi po ustano-
vah in šolah ter krajevnih
skupnostih?

»Prioriteto smo dali mla-
dinskim organizacijam v
združenem delu. Te naj bi čim
bolj približali občinski orga-
nizaciji, da bi se ta ukvarjala s
problemi iz konkretnih
sredin.«

- Šolstvo v naši občin ni

posebej rožnato. V čem vidite
vi probleme?

»Tu gre za prostorsko stisko
in tudi za vprašanje medse-
bojnega delovanja. Kakor
smo že ugotovili v program-
ski zasnovi, je med mladimi
čutiti odtujenost, glede na to,
da šole dajo večji poudarek
znanju kot pa oblikovanju
človeka kot osebnosti.«

- Kako boste kot predsed-
nik mladine prisluhnili mla-
dim, ki se kot ekološko osveš-
čeni, vse bolj dvigujejo z jas-
nimi zahtevami?

»Mladi niso slepi za slabo-
sti, za ekološke spodrsljaje, za
onesnaženje, v katerem živi-
mo. Zahtevajo rešitve in kli-
čejo k pravi odgovornosti.
Največ bi dosegli, če bi kon-
kretne probleme pripeljali do
rešitve. Vloga naše organiza-
cije je pri tem prav gotovo po-
membna.«

- Mladinska organizacija v
Sloveniji si je zadnje čase pri-
dobila ugled in vendar si baza
in forumi še prihajajo do
navzkrižja, ali ne?

»Marsikaj še ni dorečenega,
ker je v Jugoslaviji toliko ra-
zličnih interesov.

- Kaj vas moti v našem
prostoru?

» Neodgovornost.«
- Kaj bo načelo vašega

dela?
»Peljati naprej, kar smo se

dogovorili, odpirati nove poti,
jih opredeliti in zahtevati od-*
govornost.«

- Ste pri tem optimist?
»Ne smeš biti pesimist. Za-

misli o izhodu iz krize so, a
mladi jih sami ne bomo mogli
uresničiti. Preveč se je vsega
nabralo. Že opozarjanje je ko-
rak naprej.«

Jože Kolarič je sicer zapo-
slen v izobraževalnem centru
v Tacnu in ima že vrsto izku-
šenj z delom v mladinski or-
ganizaciji. Zdaj, ko je prišel v
vodstvo, je poudaril, da je de-
lo v organizaciji že utečeno,
da so mladi aktivni in da bo
sam skušal biti dosleden tiste-
mu, kar so zapisali na volilni
konferenci. Tisti, čisto kon-
kretni, vsakdanji problemi in
težave pa bodo že sami še pre-
hitro potrkali na njegova vra-
ta in predsednik jih bo seveda
zabeležil, dajal na dnevne re-
de raznih sej in skušal vplivati
- s pomočjo drugih, seveda -
da bi tudi nezačrtani pro-
blemčki doživljali svoje raz-
vozljanje. Albina Adamič


